
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PERTUNMAA-VALTUUSKUNTA/PÖYTÄKIRJA 
 
Kokousaika  Ti 15.5.2012 klo 17.00 – 18.40 
 
Kokouspaikka  Yleisradio Iso Paja, Radiokatu 5, Pasila, Helsinki 
 
Osanottajat  Maritta Iso-Aho puheenjohtaja 
  Kaija Judén  
  Elina Latvanen-Nieminen 
  Päivi Nummi-Aho 
  Seija Salo 
  Pekka Hölttä 
  Hannu Niskanen 
  Pertti Norjos   
  Veikko Peltonen 
  Kauko Savolainen 
  Jorma Syvälahti 
  Kari Uotila 
  Jari Leppä  klo 18.15 – 18.40 
  Raimo Mattila 
  Risto Salminen 
  Juha Torniainen sihteeri 
 
Kokouksen avaus 
 
1 §  Puheenjohtaja Maritta Iso-Aho toivotti läsnäolijat tervetulleiksi ja  
  avasi kokouksen. 
 
 
Edellisen kokouksen pöytäkirja 
 
2 § Käytiin lyhyesti läpi edellisen kokouksen pöytäkirja, johon tarkennuksena 

todettiin, että Mikkelin seudun vapaa-ajan valtuuskunnassa Pertunmaan 
edustajana oleva Seija Salo on valtuuskunnan laajakaistatyöryhmän lisäksi 
myös jäsenenä palvelutyöryhmässä ja tiedotusryhmässä.  Muutoin 
pöytäkirjaan ei ollut huomautettavaa. 

 
Ylen ajankohtaiset kuulumiset 
 
3 § Päivi Nummi-Aho kertoi yleisradion yleisen ilmeen uudistamisesta sekä 

yleisradion asemasta tiedottamisen ja viihteen kentässä.  Lisäksi katsaus myös 
linjauksista yleisradion tulevaisuuden rahoituksesta. 

 



Pertunmaan kunnan ajankohtaiset asiat 
 
 
4 § Käytiin lyhyesti läpi valtiovallan toteuttaman kuntauudistusprojektin 

nykyvaihe ja siihen liittyvät aluekatsaukset.  Risto Salmisen mukaan kukaan 
Pertunmaan naapurikunta ei ole halukas vapaaehtoisiin kuntaliitoksiin.   

 
 Edelleen käytiin läpi kunnan huonontunut lääkäritilanne, hyvä tilinpäätös ja 

valtuuskuntaakin aiemmin informoitu osuuskuntahankkeen nykytilanne. 
Valtuuston puheenjohtaja Raimo Mattila selvitti lyhyesti kunnassa valmistella 
olevaa yhteismetsähanketta.   

 
Toiminta vuonna 2012: Pertun Päivät 
 
5 § Kaija Judén totesi, että yhteistyössä Laura Laitisen kanssa on Pertun Päivien 

suunnittelua viety eteenpäin.  Jorma Syvälahti on valmistelemassa Pertun 
Päivien yhteyteen ns. historiapolkua.  Todettiin, että pöytäkirjan liitteeksi 
laitetaan Laura Laitisen Pertun Päiviä koskeva katsaus.  Risto Salminen totesi, 
että Nuorisoseuran näytelmä tullaan Pertun Päivien aikaan esittämään ja 
myöhemmin heinäkuussa myös Koirakiven Nuorisoseuran näytelmä esitetään.  
Edelleen rovasti Aarne Kallialasta kertova elokuva alkaa ensi talvena 
kuvausten osalta.   

 
Muut mahdolliset asiat 
 
6 § Valtuuskunnan jäsen Kari Uotila selvitti lyhyesti hallituspuolueiden ajatuksia 

kuntauudistuksesta. 
Seuraava kokous 
 
7 § Päätettiin, että seuraava kokous pidetään 29.6.2012 klo 19.00.  Kokouspaikka 

pyritään saamaan Pertunmaan yhtenäiskoulu. 
 
Kokouksen päättäminen  
 
8 § Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.40. 
 
 
 
 Maritta Iso-Aho  Juha Torniainen 
 puheenjohtaja  sihteeri 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 



   


